Сопровождение к десятинам:        				            06.11.23 Sunday  12:00 P.M.
An accompaniment to tithes:

И всякая десятина на земле из семян земли и из плодов дерева принадлежит Господу: это святыня Господня; (Лев.27:30).

And all the tithe of the land, whether of the seed of the land or of the fruit of the tree, is the LORD's. It is holy to the LORD. (Leviticus 27:30).

1.  Заповедь десятин – говорит человеку о том, кто является подлинным хозяином этих богатств.

1. The commandment of tithes tells a person who the true master of these riches is.

Господня земля, и что наполняет ее (1.Кор.10:26).

"THE EARTH IS THE LORD'S, AND ALL ITS FULLNESS." (1 Corinthians 10:26).

2. Отдавание десятин – дают человеку возможность, почитать Бога и признавать над собою Его власть. 

2. The offering of tithes gives a person the opportunity to honor God and knowledge His authority over us.

Чти Господа от имения твоего и от начатков всех прибытков твоих, и наполнятся житницы твои до избытка, и точила твои будут переливаться новым вином (Прит.3:9-10).

Honor the LORD with your possessions, And with the firstfruits of all your increase; So your barns will be filled with plenty, And your vats will overflow with new wine. (Proverbs 3:9-10).

3. Отдавание десятин – дают человеку возможность, выразить Богу свою любовь или своё послушание. А Богу – благословить нас всяким духовным благословением.

3. The offering of tithes gives a person the opportunity to express his love and obedience to God. And for God, it gives an opportunity to bless him with spiritual blessings.

Принесите все десятины в дом хранилища, чтобы в доме Моем была пища, и хотя в этом испытайте Меня, говорит Господь Саваоф: не открою ли Я для вас отверстий небесных и не изолью ли на вас благословения до избытка? (Мал.3:10).

Bring all the tithes into the storehouse, That there may be food in My house, And try Me now in this," Says the LORD of hosts, "If I will not open for you the windows of heaven And pour out for you such blessing That there will not be room enough to receive it. (Malachi 3:10).

4. Отдавание десятин – дают человеку возможность, входить во дворы Господни.

4. The offering of tithes – give a person the opportunity to come into the courts of the Lord.

Воздайте Господу славу имени Его, несите дары и идите во дворы Его, поклонитесь Господу во благолепии святыни  (Пс.95:8-9).

Give to the LORD the glory due His name; Bring an offering, and come into His courts. Oh, worship the LORD in the beauty of holiness! Tremble before Him, all the earth. (Psalms 96:8-9).

5. Отдавание десятин – дают человеку возможность, воздавать Богу славу.

5. The offering of tithes – give a person the opportunity to give glory to God.

6. Отдавание десятин – дают человеку возможность, поклоняться Богу в благолепии святыни.

6. The offering of tithes – give a person the opportunity to worship God in the splendor of the hallow.

7. Отдавание десятин – дают Богу возможность, защитить и исцелить человека от проклятия нищеты и наделить человека властью над деньгами.

7. The offering of tithes – gives God the opportunity to protect and heal a person from the curse of poverty and endow a person with authority over money.

Ибо корень всех зол есть сребролюбие, которому предавшись, некоторые уклонились от веры и сами себя подвергли многим скорбям (1.Тим.6:10). 

For the love of money is a root of all kinds of evil, for which some have strayed from the faith in their greediness, and pierced themselves through with many sorrows. (1 Timothy 6:10).

Власть над деньгами – это корень всякой добродетели

Authority over money – is the root of all good.
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